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Protokół nr XXIV/20 

z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 27 maja 2020 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 11:22 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 11:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego 

oraz poinformował, że obrady XXIV sesji są transmitowane on–line.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad.  

 

Obsługę prawną zapewniała mecenas Lilla Perka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „brak głosu” Rada Miejska 

w Rzgowie wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji.  

6. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 

2019”. (DRUK 1) 

7. Przedstawienie sprawozdania finansowego Gminnego Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Rzgowie za 2019 rok. (DRUK 2) 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Rzgowie za 2019 r. (DRUK 3) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za niektóre 

świadczenia z pomocy społecznej. (DRUK 4) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2020-2036. (DRUK 5) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2020. 

(DRUK 6) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obligacji Gminy Rzgów oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu. (DRUK 7) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2020 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, położonym na terenie gminy Rzgów. (DRUK 8) 

14. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Rzgów za rok 2019. (DRUK 9) 

15. Komunikaty, sprawy różne.  

16. Zamknięcie XXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Radny Jarosław Świerczyński zgłosił wniosek formalny o zmianę kolejności punktów w 

porządku obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Jarosława Świerczyńskiego w sprawie zmiany kolejności punktów 

w porządku obrad - przesunięcie punktu 12 przed punkt 10. 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o zmianie porządku obrad.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji.  

6. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 

2019”. (DRUK 1) 

7. Przedstawienie sprawozdania finansowego Gminnego Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Rzgowie za 2019 rok. (DRUK 2) 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Rzgowie za 2019 r. (DRUK 3) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za niektóre 

świadczenia z pomocy społecznej. (DRUK 4) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obligacji Gminy Rzgów oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu. (DRUK 7) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2020-2036. (DRUK 5) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2020. 

(DRUK 6) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2020 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, położonym na terenie gminy Rzgów. (DRUK 8) 

14. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Rzgów za rok 2019. (DRUK 9) 

15. Komunikaty, sprawy różne.  

16. Zamknięcie XXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z XXIII sesji został przyjęty bez uwag. 
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Ad.6.  

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2019”. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Nie było uwag.   

 

Ad.7. 

Sprawozdanie finansowe Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Rzgowie za 2019 

rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Nie było uwag.   

  

Ad.8.  

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzgowie za 2019 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Nie było uwag.   

 

Ad.9.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIV/224/2020 w sprawie zasad zwrotu wydatków 

za niektóre świadczenia z pomocy społecznej. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 „PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (0 radny) 

 

Ad.10. 

W dyskusji wzięli udział: 

Jarosław Świerczyński, Mateusz Kamiński, Paweł Redzynia, Paweł Redzynia (Ad Vocem), 

Jarosław Świerczyński, Mateusz Kamiński, Jarosław Świerczyński, Jarosław Świerczyński (Ad 

Vocem), Mateusz Kamiński, Jarosław Świerczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia (Ad 

Vocem), Paweł Redzynia, Anna Czarnocka, Paweł Redzynia, Mateusz Kamiński, Paweł 

Redzynia, Paweł Redzynia, Paweł Redzynia, Mateusz Kamiński, Paweł Redzynia (Ad Vocem), 

Kordian Skalski, Mateusz Kamiński, Anna Czarnocka, Marek Bartoszewski, Radosław Pełka. 

 

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy są chętni na zakup obligacji i kto miałby je kupić. 

Czy emisja obligacji jest korzystniejsza niż kredyt z banku.  

Burmistrz powiedział, że nie ma problemu ze zbyciem obligacji, będą to nabywcy znani, czyli 

bank. Warunki spłaty są jasne. 

Radny Paweł Redzynia zapytał dlaczego emisja obligacji a nie kredyt, jakie z tego tytułu są 

oszczędności. Jaka jest marża przy kredycie, a jaka będzie przy obligacjach.  

 

Przerwa 15 minut.  
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Radny Paweł Redzynia zapytał pani Skarbnik jakie jest na dzień dzisiejszy oprocentowanie 

kredytu, który spłacamy. Jaka jest marża już wyemitowanych obligacji serii J i K z roku 2019. 

Skarbnik Anna Czarnocka poinformowała, że oprocentowanie kredytu zaciągniętego w 2019 r. 

wyniosło ok. 2%, natomiast w przypadku obligacji emitowanych w 2019 r. dla każdej serii 

marża była inna (przedział 1,2 -1,79%).   

Radny Paweł Redzynia zapytał jaki jest koszt emisji obligacji. W gminie nie przeprowadzono 

żadnej analizy czy kredyt czy obligacje są tańsze. Radny nie jest do końca przekonany czy 

obligacje są tańsze od kredytu. 

Radny Kordian Skalski zapytał jakie jest faktyczne i planowane zadłużenie gminy na koniec 

roku. Jak wygląda sytuacja z wpływami do gminy, zwolnieniami przedsiębiorców a także 

zwrotem podatku ze skarbu państwa.   

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że wpływy z udziału w podatku dochodowym w 

kwietniu wyniosły 40% mniej niż planowano. Do gminy wpłynęły 4 wnioski od osób prawnych 

i 8 od osób fizycznych dotyczące zwolnień od podatku. Zapotrzebowanie na same zwolnienia 

wynosi ok 1 mln 250 tys. zł.    

Skarbnik Anna Czarnocka powiedziała, że planowana kwota długu na koniec 2020 r. na etapie 

uchwalania budżetu wynosiła 40 mln 995 tys. zł, natomiast na dzień dzisiejszy ta kwota wynosi 

35 mln 217 tys. zł. Dług ten zmaleje zgodnie z zaproponowanymi zmianami w budżecie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Marka Bartoszewskiego o zakończenie dyskusji i przejście do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego Marka Bartoszewskiego.   

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 8 „za”, 2 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIV/225/2020 w sprawie obligacji Gminy Rzgów 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kordian 

Skalski, Jan Spałka, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (5 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko 

„NIEOBECNI” (0 radny) 

 

Ad.11. 

Z uwagi na mniejszą kwotę planowanego zadłużenia w projekcie uchwały zaproponowano 

skrócenie do 2034 roku Wieloletniej Prognozy Finansowej, a także została zaktualizowana o  

wszystkie zmiany w okresie międzysesyjnym.  
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Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu” Rada 

Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIV/226/2020 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2020-2036. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „PRZECIW” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Anna Tumińska-Kubasa 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Marek Bartoszewski  

„NIEOBECNI” (0 radny) 

 

Ad.12. 

Zmiany w budżecie gminy Rzgów na rok 2020 omówił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

Kamila Kuźnicka, Anna Czarnocka, Marek Bartoszewski, Mateusz Kamiński (Ad Vocem), 

Kamila Kuźnicka, Jan Spałka, Kamila Kuźnicka (Ad Vocem), Jan Spałka (Ad Vocem), 

Radosław Pełka, Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka (Ad Vocem), Mateusz Kamiński (Ad 

Vocem), Kamila Kuźnicka (Ad Vocem), Marek Bartoszewski, Mateusz Kamiński (Ad Vocem), 

Kamila Kuźnicka (Ad Vocem), Radosław Pełka 

 

Radna Kamila Kuźnicka zapytała o dotacje dla jednostek OSP, ponieważ jej jednostka ze 

Starowej Góry, nie otrzymała takiej dotacji. Nie było również żadnej informacji ze strony 

Urzędu o możliwości pozyskania dotacji.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że informacje w sprawie dotacji otrzymały jednostki 

OSP z Komendy Państwowej OSP, a nie gmina. Od kilku lat to jednostki OSP same występują 

z wnioskiem o dotacje i otrzymują bezpośrednio środki, natomiast gmina zabezpiecza środki z 

gotowości bojowej na wkład własny.   

W dalszej części dyskutowano na temat dotacji dla jednostek OSP a także punktu biblioteki 

szkolnej, która zgodnie z wymogami prawnymi musi znajdować się w Szkole Podstawowej w 

Rzgowie. W bibliotece szkolnej przede wszystkim wydawane są podręczniki do nauki dla 

dzieci.   

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIV/227/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2020. 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „PRZECIW” (0 radnych) 
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„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNI” (0 radny) 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIV/228/2020 w sprawie udzielenia dotacji w 2020 

roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, położonym na terenie gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 „PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radnych) 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Jan Spałka 

 

Ad.14. 

Raport o stanie Gminy Rzgów za rok 2019 przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński 

w formie prezentacji dla radnych. Wszelkie pytanie dotyczące raportu odbędą się podczas 

debaty nad raportem na sesji w czerwcu.  

 

Ad. 15.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Marek Bartoszewski zabrał głos w sprawie rocznicy 30- lecia powstania samorządów w 

Polsce. Jednocześnie przybliżył w kilku słowach historię rzgowskiego samorządu.  

Radny Przemysław Szczech zabrał głos w sprawie połączenia autobusowego na linii Rzgów-

Romanów. Przy okazji zmiany przewoźnika zlikwidowano 3 kursy z 10, z czego mieszkańcy 

nie są zadowoleni. Mieszkańcy złożyli pismo do Burmistrza o przywrócenie poprzednich 

godzin kursowania autobusu. Radny prosi o reakcje w tej sprawie.  

Radna Kamila Kuźnicka zgłosiła, że mieszkańcy Starowej Góry nie mają żadnego kursu 

autobusu do Łodzi, aby na godzinę 7 i 8 dostać się do pracy. Drugi problem związany jest z 

ceną biletów miesięcznych ulgowych dla osób 60+. Radna zaproponowała, aby zastanowić się 

nad tym czy celowym jest aby autobus jeździł do ul. Broniewskiego w Łodzi, czy nie lepszym 

rozwiązaniem jest zakończenie kursu na Kurczakach w Łodzi. Radna zwróciła uwagę, że na  

ul. Zagłoby zawieszono błędny rozkład jazdy autobusu. Ponadto brak jest kursów w niedzielę 

do Łodzi dla mieszkańców Starowej Góry, którzy uczęszczają na msze św. do Łodzi.  

Radny Zbigniew Waprzko zaproponował, aby wystąpić o dopłatę do linii autobusowych 

lokalnych. Ponadto również otrzymuje informacje od mieszkańców swojego okresu 

wyborczego, że brakuje kursów autobusowych.   

Radny Jarosław Świerczyński również zgłosił potrzebę weryfikacji kursów autobusowych.  

Radny Wiesław Gąsiorek poprosił o pomoc w sprawie lisów, które grasują w sołectwie Guzew-

Babichy a także w sprawie bobrów.  
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Burmistrz Mateusz Kamiński w sprawie lisów będzie interweniował w Kole Łowieckim. Jeżeli 

chodzi o kwestie autobusów to Burmistrz zgadza się z uwagami radnych i uważa, że należy 

umówić spotkanie w tej sprawie i wypracować stanowisko.    

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy burmistrz poczynił jakieś kroki aby zabezpieczyć 

przejście dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Tuszyńska-Ogrodowa. Jak wygląda sytuacja w 

GOKu w związku z zajęciem garderoby przez kierownika.  

Radny Kordian Skalski zapytał planuje się przeprowadzenie testów wśród kadr zajmujących 

się dziećmi w żłobku, przedszkolu czy szkołach.   

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że pracuje nad skrzyżowaniem na ul. Tuszyńskiej 

i Ogrodowej. Zmiany w organizacji GOKu będą tak przygotowane aby mogły się tam odbywać 

zajęcia bez żadnych przeszkód. Burmistrz musiałby wydatkować kilkadziesiąt tys. zł na testy 

dla kadr. Ponadto nie ma do końca podstaw do sfinansowania tego typu przedsięwzięcia.  

Radny Kordian Skalski zgłosił, że w centrum Rzgowa pojawiają się dziki i co z tym zamierza 

zrobić Urząd, ponieważ informacje na stronie są mało wystarczające,  podane numery 

telefonów nie odpowiadają.  

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński poinformował, że otrzymał informacje, że na terenie 

gminy Rzgów były dokarmiane dziki o czym od razu poinformował weterynarza i Koło 

Łowieckie.  

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski wyraził swoje zadowolenie z inwestycji na ul. 

Tunelowej w Starowej Górze. Radny zgłosił, że oświetlenie które powinno się kończyć się w 

ul. Klonowej kończy się w ul. Zagłoby.  

Radny Rafał Kluczyński zgłosił problem dzików na Gospodarzu. Radny zapytał kiedy będą 

kontynuowane prace na skwerku na ul. Łódzkiej, a także poprosił o przedstawienie informacji 

dotyczących płac dla nauczycieli w czasie pandemii.  

Radna Kamila Kuźnicka poruszyła temat przyłączeń mieszkańców do kanalizacji w Starowej 

Górze. Należy podjąć rozmowy z mieszkańcami dlaczego nie podłączyli się do kanalizacji. 

Dlaczego ul. Wójtowska w Starowej Górze nie została włączona do programu podłączenia do 

kanalizacji. Radna uważa, że radni ze Starowej Góry powinni wyjść do mieszkańców i 

poinformować ich o obowiązku meldunku, tak aby można było podłączyć się do kanalizacji. 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zaproponował, aby pomyśleć o podniesionym 

przejściu dla pieszych na ul. Tuszyńskiej przy banku i sklepie.  

Radna Kamila Kuźnicka poruszyła temat dofinansowań wozów bojowych i wyposażenia  

jednostek OSP w gminie Rzgów, ich  

Radny Przemysław Szczech poprosił o oznaczenie światłami odblaskowymi przejścia dla 

pieszych przy Szkole Podstawowej w Kalinie.  

 

Ad. 16. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 16:20 

zamknął obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XXIV sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej www.bip.rzgow.pl w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – 

zapis obrazu i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2020.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej            Przewodniczący Rady Miejskiej 

  Karolina Jardzioch           w Rzgowie 

          Radosław Pełka 
 

http://www.bip.rzgow.pl/
http://www.rzgow.pl/

